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Voorwoord van de Voorzitter 
 

Het is 5 jaar geleden dat wij als huidig bestuur zijn aangetreden, met het beleid dat destijds is 
ingezet, de energie die we er samen in hebben ingestopt zie ik eigenlijk het volgende gebeuren: 

- Het aantal leden (jeugd en volwassen) groeit 
- Het aantal vrijwilligers dat zich wil inzetten voor de club groeit 
- De kantine wordt meer en meer gebruikt als een plek waar mensen graag met elkaar tijd willen 

doorbrengen. 
- Het ‘tennis’ niveau op de baan groeit, mede vormgegeven door tennisschool Anjoy 

Na 5 jaar is het ook tijd dat het bestuur zich vernieuwt, dat is goed voor iedere organisatie en 
vereniging. Het is echter wel met pijn in mijn hart dat zowel Femke als Bas in 2024 het bestuur gaan 
verlaten. Tijdens de komende ALV zullen we bespreken hoe wij dit gaan oplossen.  

Onderstaand willen we jullie graag op de hoogte brengen over hoe wij op hoofdlijnen invulling 
hebben gegeven aan onze 3 pijlers, namelijk: Verenigen & verbinden, Jeugd en het Clubhuis.  

 

Ik kijk uit naar wederom een seizoen vol sport, gezondheid en gezelligheid.  

 

 

 

Laurens de Koning,  
voorzitter Tennis Vereniging Heb Durf 
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Verslag Bestuur 
 

Verbinden - Verenigen  
Het is ons gelukt om dit jaar ± 50 (netto) nieuwe leden  te mogen verwelkomen, dit betekent veel 
nieuwe gezichten, veel nieuwe lesuren en veel nieuwe ‘tennis groepjes’ juist ook tussen nieuwe en 
bestaande leden . Het blijft geweldig om te zien dat we in een behoefte voorzien.  

Het is ook geweldig om te zien dat we binnen de vereniging het afgelopen jaar ook veel nieuwe 
‘actieve’ leden hebben mogen verwelkomen, zowel binnen de jeugd-, kantine-, technische- en baan-
Commissies. In tegenstelling tot de landelijke trend waarin het steeds moeilijker is om vrijwilligers te 
vinden gaat binnen onze vereniging gelukkig geweldig.  

Voor de komende jaren wordt het belangrijk dat we een duidelijke toekomst visie opstellen voor de 
komende  5 tot 10 jaren, zodat iedereen op de club en in Landsmeer ziet hoe wij als vereniging met 
elkaar groeien en bloeien. Het opstellen van dit plan is met name van belang om te laten zien hoe 
wij de groei van de vereniging nu maar ook in de toekomst kunnen en willen faciliteren. 

In aanvulling op de nog op te stellen toekomst visie zijn we reeds samen -met de gemeente en alle 
overige verenigingen in Landsmeer- een plan aan het opstellen hoe wij als vereniging ons steentje 
kunnen bijdragen aan sport en gezondheid in het Sportpark van de toekomst.  

 

Jeugd 
Als vereniging zijn wij gezegend met een super actieve Jeugdcommissie waardoor er wederom 
ongelofelijk veel gebeurd is. Het afgelopen jaar hebben we ook veel nieuwe jeugdcommissie leden 
mogen verwelkomen wat geweldig is.  

Wij zijn als vereniging inmiddels een voorbeeld geworden binnen de KNLTB over hoe je actief een 
succesvol jeugdbeleid kan opzetten! 

Wij zijn nu gegroeid naar bijna 160 jeugdleden, ook daarom willen we het komende jaar extra 
investeren in jeugd training om er zo voor te zorgen dat het tennis niveau verbeterd wordt en de 
jeugd leden ook langer lid zullen blijven. 
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Technische- Kantine & Onderhoudscommissie 
Wij zijn extreem blij met het feit dat de volledig nieuwe TC invulling heeft gegeven aan de inhoud en 
uitvoering van de tenniskalender. Ook het feit dat wij een naadloze overgang hebben naar een 
nieuwe onderhoudscommissie is geweldig.  

Bij de planning en uitvoering van de activiteiten van de TC lopen we ook hier meer en meer tegen 
capaciteitsproblemen aan, met name de vrijdagcompetitie als voorbeeld.  

Als bestuur zijn we ons hiervan bewust en proberen een sluitend beleid op te zetten waarbij we 
proberen het voor iedereen mogelijk te maken om op zijn voorkeur te kunnen spelen. Echter, met 
een beperkte capaciteit zullen er altijd ‘vervelende’ beslissingen genomen moeten worden. 

 

Doelstellingen 2023 
 

- Opstellen 5 tot 10 jaren plan 
- Stijging ledenaantal naar stabiel max. 550 leden  
- Investeren in de jeugd middels extra training 
- Op orde brengen van achterstallig clubhuis onderhoud 
- Verder moderniseren van de kantine  
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Financieel Jaarverslag 
 

Samenvatting 
 
Balans 
Het saldo van de liquide middelen is gedurende 2021 zoals begroot gestegen door beperkte 
investeringen. 

Resultaat 
We zien nog steeds een stijging in contributie-opbrengsten, de kantine-opbrengst neemt ieder jaar 
toe en wordt steeds meer ‘the place to be’ en het voorbeeld van hoe je een vereniging vorm moet 
geven binnen Landseer.  

In heel 2023 betaalt tennisschool AnJoy baanhuur voor alle reguliere geplande lesuren wat bijdraagt 
aan een positief resultaat.  

De kosten met betrekking tot beveiliging, onderhoud, banen en bondskosten zijn binnen budget 
gebleven, waardoor het algemene resultaat positief is gebleven.  

Begroting 2022 
Voor wat betreft de begroting wordt rekening gehouden met een stabilisering van contributiegelden 
(aangezien we op een stabiel hoog aantal leden zitten), uiteraard stijgen de bondskosten hierdoor 
ook. Voor het komende jaar verwachten we weer een positief kantine resultaat. 

Er zijn een aantal ‘projecten’ gedefinieerd voor het komende jaar die ten eerste moeten zorgen voor 
continuïteit in kwaliteit van de tennisbanen enerzijds en een nog betere ‘beleving’ op en rond het 
clubhuis. De beleving en aankleding van het clubhuis zal worden verbeterd door te investeren in de 
aankleding van de kleedkamers. 

Echt grote projecten (baan vernieuwing / aanleg padel / aanleg extra tennisbaan / clubhuis) zijn niet 
opgenomen in de begroting 2024 aangezien we eerst een nieuw beleidsplan / toekomstvisie willen 
opstellen voor de komende 5 tot 10 jaar.  
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Verslag Commissies 
 
Jeugdcommissie 
Terugblik: 

We hebben als jeugdcommissie weer een positief jaar achter de rug. We hebben veel mooie dingen 
mogen organiseren en bij alles een fantastische opkomst aan deelnemers gehad. De jeugd zit in een 
positieve flow op Heb Durf en dat is iets wat niet alleen op onze club gezien wordt maar ook bij 
verenigingen om ons heen. Regelmatig worden we benaderd hoe wij dingen aanpakken en 
organiseren omdat andere verenigingen echt met een jeugdprobleem te kampen hebben.  

Jong vraagt oud, Halloween, maar ook de clubkampioenschappen waren allemaal een succes. En ook 
summersplash zeker niet te vergeten!  

Commissie:  

Onze commissie is onwijs versterkt door het feit dat Pauline en Suzanne hieraan toe zijn gevoegd. 
Twee rotsen in de branding die onwijs veel oppakken en echt veel toevoegen aan onze commissie. 
Verder hebben we met Vincent en Daniëla twee jonkies die het vanuit een andere bril kunnen 
bekijken. Igor en ondergetekende lopen al wat jaartjes mee in de commissie en dat maakt het een 
fijn team om mee samen te werken.  

Jeugdaantal:  

Ons ledenaantal jeugd is redelijk stabiel gebleven. We schommelen zo rond de 150/160 jeugdleden 
tussen de 5 en 17 jaar. Wel verwachten we dat we de komende jaren iets zullen teruglopen. 
Waarom: Onze jeugd lest nu allemaal, en de lesgroepen zijn bomvol. Dat betekent dat we weinig 
nieuwe jeugd kunnen plaatsen. Tevens kan oudere jeugd niet doorstromen naar de avondlessen 
omdat die ook vol zitten. Dit is een punt die bekend is bij het bestuur en aan ons om hier een 
passend beleid voor te vormen om dit de komende jaren goed te organiseren 

Vooruitblik 2024:  

In 2024 staan er weer leuke dingen op het programma.  

We trappen af met de clubkampioenschappen in maart, die gelijk worden opgevolgd door de 
voorjaarscompetitie. Tijdens de voorjaarscompetitie doen er maar liefst 16 jeugdteams mee op de 
zondag, wat goed is voor ruim 100 kinderen. Nadeel hiervan is dat de zondag helemaal volgepland is 
qua banen, waardoor vrijspelen helaas niet mogelijk is.  

Verder willen wij dit jaar de volgende dingen gaan organiseren:  

- Jong vraagt Oud 
- Een zomer tentenkamp (met 1 overnachting)  
- Halloween 
- Najaarscompetitie 
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Tot slot hebben wij het bestuur kenbaar gemaakt een hoek op het park te wensen waar de jeugd van 
de club zich kan vermaken. Op dit moment wordt er namelijk vaak in bomen of rond de sloot 
gespeelt maar we zien liever dat er een passend speeltoestel of iets anders is waar de jeugd haar 
energie kwijt kan.  

Met sportieve groet, 

Camiel Oppenhuis (Voorzitter JC)  

 

Technischecommissie 

Geachte Lezer, 

Het jaar 2023 ligt alweer even achter ons en we zijn reeds een mooi eind op weg in 2024, maar zoals 
u gewend bent kijken we aan het begin van het nieuwe jaar even terug op het jaar dat achter ons ligt 
en kijken we vooral vooruit naar wat dit nieuwe jaar gaat brengen.  

 

Competities 

In vergelijk met de vorige jaren, hebben we wederom gezien dat een grote groep leden zich goed in 
het zweet hebben gewerkt om als hoogste in de poule te eindigen met het competitie team, met het 
volgende resultaat als gevolg: Voorjaarscompetitie met 27 teams waarvan 8 jeugdteams met 6 
kampioensteams; Najaarscompetitie met 24 teams waarvan 10 jeugd met 3 kampioensteams; 
Wintercompetitie met 5 teams waarvan 0 jeugd met 2 kampioensteams; In totaal dus 11 
kampioensteams.  

Ook voor 2024 zijn er een groot aantal aanmeldingen binnengekomen voor de voorjaarscompetitie 
dit heeft tot gevolg dat er in het voorjaar op de vrijdagavond met gedeelde banen moeten gaan 
spelen. En de verwachting is dat dit in het najaar een tekort in de capaciteit is op de vrijdagavond. 
We roepen de vrijdagavond teams daarom ook op de zaterdagavond te overwegen aangezien daar 
ruimte is. 

Naast bovengenoemde externe competities, heeft de laddercompetitie plaatsgevonden, een winter 
en een zomer variant. We zien dat hier ook goed gebruik van gemaakt wordt en we zullen deze vorm 
dan ook doorzetten in 2024.  
 

Toernooien 

In 2023 hebben we de toernooien kunnen organiseren die we wilden, we hebben en start gezien 
met het Jopen toernooi. Daarna het club Tropicana toernooi, het uitwisslingstoernooi, het 
Landsmeer Open en de Club kampioenschappen een bomvol jaar met succes op succes qua 
toernooien. We gaan dit natuurlijk doorzetten in 2024.  

 

We zien wel dat dit de limiet is voor een tennis jaar, het is vrij lastig om zonder conflict dit 
georganiseerd en gepland te krijgen. Een wijziging op de kalender t.o.v. 2023 zijn de Club 
Kampioenschappen, deze hebben we verplaatst naar het begin van het jaar (eind maart) dit om zo 
meer lucht te hebben voor de organisatie en dan ben je ook het hele jaar kampioen!  
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De kalender zal verstrekt worden op korte termijn. Houdt de nieuwsbrief in de gaten voor de 
inschrijfdata. 

 

Overige activiteiten 

Naast de bovenstaande activiteiten begeleiden en organiseren, heeft de TC vorig jaar ook een avond 
georganiseerd voor de Sport en feestweek, dit zal dit jaar ook weer gedaan worden. Ditmaal zal het 
op de zaterdagavond zijn. En last but not least, hebben we een kampioensborrel georganiseerd om 
de kampioenen van het jaar te eren!  

 

Organisatie 

We zijn als TC continue in beweging om op de juiste manier de invulling te geven aan de taken van 
de TC. Hierbij zien we dat we in veel commissies tegelijk actief zijn. We zien graag versterking van 
het team om ook mogelijk toekomstig verloop op te kunnen vangen.  Mochten er gegadigden zijn 
dan horen we dat graag (email tc@hebdurf.nl).  

Al met al hebben we een mooi tennisjaar achter de rug en zien we een mooi 2024 tegemoet! 

Met een sportieve groet,   
George Flik (voorzitter TC) 

 

Kantinecommissie 
Terugblik 
In 2023 was het weer gezellig druk in de kantine. De drukte op de lesavonden, maar ook 
laddercompetities en de KNLTB competities gaven veel aanloop. De Sport en Feestweek zorgde voor 
een recordomzet. Het open toernooi en clubkampioenschappen zorgden ook voor volle terrassen. 

De omzet van de kantine bedroeg in 2023 € 68.955 met een brutomarge tussen de 25 - 30 %. 

Er wordt veel gebruik gemaakt van het mailadres KC@hebdurf. Leden kunnen hier terecht met 
vragen over de kantine, assortiment en bardiensten.  

Kantinecommissie 
De werkzaamheden van de kantinecommissie bestaan uit het inkopen van het assortiment, het 
bepalen van de prijzen en het bijhouden van de kassa, de afstemming met leveranciers van 
producten, machines en materiaal, het inplannen van bardiensten, het helpen van leden bij vragen 
over de kantine en het netjes houden van de kantine. 

In 2023 bestond de kantinecommissie uit de volgende leden:  

- Gert Jan Kant (aanspreekpunt) 
- Cor van Beek 
- Leonie van den Heuvel 
- Mark Haverkamp 
- Judith van der Weerd 
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Gert Jan Kant en Cor van Beek hebben hun taken eind 2023 neergelegd. Gert Jan heeft een groot 
aandeel gehad in het draaiende houden van de kantine in de afgelopen 10 jaren. Hij heeft daarvoor 
op 8 december een Zonnetje ontvangen, een onderscheiding van de gemeente Landsmeer voor 
vrijwilligers die een grote bijdragen hebben geleverd aan een van de Landsmeerse verenigingen. We 
danken zowel Gert Jan als Cor voor alle inzet in de afgelopen jaren! 

Met het vertrek van Cor en Gert Jan is de Kantinecommissie weer op zoek naar leden die het leuk 
vinden om bij te dragen aan een gezellig clubhuis. 

Kantine 
Met een volle bezetting kwam de KC goed op stoom met het doorvoeren van een aantal 
verbeteringen. Het voorraadhok is opgeruimd en opnieuw ingedeeld.  

Ook in 2023 is weer gekeken hoe we het assortiment zo goed mogelijk kunnen laten aansluiten bij 
de behoefte van de leden. Er zijn meer gezonde snacks toegevoegd en meer vegetarische keuze in 
bittergarnituur.  

Na wat uitproberen met pakken en kleine flesjes wijn is gekozen om een beperkt assortiment aan 
flessen aan te bieden Slijterij Poldervaart is wijnleverancier geworden. De speciaalbieren waren 
wederom populair.  

De KC heeft er in 2023 voor gekozen om per 2024 over te stappen naar een ander biermerk 
(Heineken), en daarmee ook naar een andere leverancier voor de inkoop. In 2024 wordt ingekocht 
bij Sligro, waar een ruimer assortiment verkrijgbaar is. Daarmee wordt afscheid genomen van VHC 
Jongens en van het biermerk Gulpener.   

Vanwege de prijsstijgingen bij de leveranciers was het ook in 2023 onvermijdelijk om weer een 
prijsverhoging door te voeren. 

Kantinediensten 
De kantinediensten zijn dusdanig gepland, zodat de kantine open kan zijn op de momenten dat er 
veel activiteiten op de vereniging plaatsvinden. In 2023 is de bardienstplanning in twee tranches 
ingevuld. Ouders van jeugdleden hoeven geen bardiensten in te plannen, maar worden gevraagd om 
de bar te bemensen op de dagen dat het kind thuis competitie speelt.  

Niet alle leden hebben twee bardiensten gedraaid. Hiervoor waren verschillende redenen; niet 
komen opdagen, late afzegging, of niet ingepland. In 2023 is ervoor gekozen om hier geen verdere 
consequenties aan te verbinden. Er zijn ook veel bardiensten afgekocht, waarmee de invalpoule 
betaald kon worden op de nodige momenten.  

Voor 2024 is een nieuwe aanpak voor het inplannen van bardiensten gemaakt. Leden die niet alle 
punten voor bardienst hebben gehaald, zullen achteraf alsnog (hogere) kosten voor afkoop in 
rekening gebracht krijgen.  

Barpersoneel bij sportverenigingen waar alcohol geschonken wordt moet minimaal 17 jaar zijn. Dit 
geeft restricties aan de invalpoule.  

Als kantinecommissie lopen we vaak even langs bij de bar om leden op weg te helpen met de keuken 
en de bar. Verder zijn de KC leden te bereiken via de telefoonnummers in de instructiemap. De 
manier waarop leden de kantinedienst invullen verschilt, van zeer (pro)actief naar alleen de 
broodnodige activiteit. We blijven dan ook aandacht vragen voor de taken die horen bij de 
kantinedienst. 
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Sponsorcommissie 

Sponsors zijn belangrijk voor onze vereniging. 
Als sponsorcommissie onderhouden we relaties met huidige sponsors. Daarnaast zijn we op zoek 
naar nieuwe sponsors die het leuk vinden zich te binden aan onze vereniging. 
 
Terugblik 
In 2023 hebben we twee nieuwe sponsors toe kunnen voegen. Het gaat om Berend Botje en 
Breekbier. Beiden sponsoren onze scoreborden en Berend Botje heeft op twee banen een reclame 
doek hangen. Er is nog ruimte genoeg voor nieuwe sponsors en via deze weg willen we dan ook de 
oproep doen om interesse voor sponsoring te delen met de sponsorcommissie. 
 
Naast reclame sponsoring zijn er twee acties geweest in 2023. De Raboclubsupport actie en de Grote 
Clubactie. Beide acties zijn succesvol geweest en zullen een vervolg krijgen in 2024. 

 

Onderhoudscommissie 

Volgt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bijlagen 
Financieel Jaarrapport 2022 
Verklaring Kascommissie 
Begroting 2023 
 
> > Deze zijn apart op te vragen via secretariaat@hebdurf.nl 


